
Schriftelijke vragen 
Reg. Nr. 2023-07

Datum:  12-04-2023 [in te vullen door de griffie]
Van: PvdA [in te vullen door de aanvrager]
Aan: College via gemeentesecretaris
Onderwerp: Aanvullende vragen energiecrisis [in te vullen door de aanvrager]
Datum beantwoording: 10-05-2023 [in te vullen door de organisatie]
Behandeld in college van: 24-05-2023 [in te vullen door de organisatie]

Toelichting
De energiecrisis heeft op het terrein van het sociaal domein een enorme impact gehad, dat is nog 
steeds het geval. Tal van gezinnen zitten in de problemen. 
Ook op andere terreinen heeft de energiecrisis veel los gemaakt. Wij zijn nagenoeg allemaal minder 
energie gaan gebruiken, de bewustwording op dit terrein is toegenomen. Als vervolg op eerdere 
vragen wil de PvdA geïnformeerd worden over de inspanningen door de ODNV ten behoeve van de 
gemeente Heerde op het terrein van energie.

Graag de volgende vraag/vragen schriftelijk beantwoorden:
1. Wat heeft de ODNV op het terrein van energie in de jaren 2021, 2022 en 2023 gedaan of wat 

gaat de ODNV nog doen voor de gemeente Heerde en hoeveel uren zijn daarmee gemoeid?

2. Wat heeft de energiecrisis betekend voor de werkzaamheden van de ODNV en is het beleid 
dat de ODNV voor ons uitvoert veranderd door de energiecrisis?

3. Veel mensen hebben zich gestoord en storen zich nog steeds aan het opendeurbeleid van 
sommige winkels. Dat geldt ook voor de zogenaamde ‘heaters’ op terrassen. 
Heeft dit door/na het uitbreken van de energiecrisis tot nieuwe inzichten/nieuw beleid/nieuwe 
uitvoeringsactiviteiten geleid?

Met vriendelijke groet,

Namens de fractie van de PvdA
Siebren Buist
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Antwoord
1. Wat heeft de ODNV op het terrein van energie in de jaren 2021, 2022 en 2023 gedaan of wat 

gaat de ODNV nog doen voor de gemeente Heerde en hoeveel uren zijn daarmee gemoeid?

Antwoord:
ODNV geeft invulling aan het cofinancieringsproject van de Provincie door toezicht te houden 
op het nemen van energiebesparingsmaatregelen door bedrijven. De doelstelling is om in 4 
jaar tijd 20% van de bedrijven uit de doelgroep te controleren op naleving van de geldende 
energie-besparingsverplichtingen. Denk hierbij aan controle op het voldoen aan de 
verplichting voor het melden van genomen maatregelen door bedrijven, het uitvoeren van 
gevelcontroles en het uitvoeren van hercontroles.

2021 2022 2023
Bestede uren obv co-financieringsproject 70 110 70 (gepland)

2. Wat heeft de energiecrisis betekend voor de werkzaamheden van de ODNV en is het beleid 
dat de ODNV voor ons uitvoert veranderd door de energiecrisis?

Antwoord:
In 2021 is de opdracht aan ODNV op het gebied van inzet op energiebesparing verbreed, in 
die zin dat er aanvullende uren zijn begroot om samen met gemeenten te kijken waar 
mogelijkheden liggen om ODNV in te zetten ter ondersteuning van de energietransitie 
opgave. Concreet gaat het om de inzet van kennis over energiebesparingsmaatregelen die 
ODNV heeft vanuit het toezicht dat zij bij bedrijven uitvoert. Deze kennis en dienstverlening 
kan worden (en wordt) ingezet bij transitieprojecten binnen gemeenten waar 
bedrijventerreinen willen besparen en verduurzamen.
Gemeenten hebben aangegeven dat waar het om toezicht op verplichte 
energiebesparingsmaatregelen voor bedrijven gaat, handhaving van deze regels toegepast 
kan worden. Dit in tegenstelling tot een eerder beleid van vooral informeren van bedrijven 
over de verplichting op specifiek energiebesparingsmaatregelen. Deze aanscherping is echter 
een aantal jaar voor de energiecrisis (uitgaande van de crisis die ontstaan is als gevolg van 
oorlog in Oekraïne) aangebracht. 

3. Veel mensen hebben zich gestoord en storen zich nog steeds aan het opendeurbeleid van 
sommige winkels. Dat geldt ook voor de zogenaamde ‘heaters’ op terrassen. 
Heeft dit door/na het uitbreken van de energiecrisis tot nieuwe inzichten/nieuw beleid/nieuwe 
uitvoeringsactiviteiten geleid?

Antwoord:
Nee


